
Schriftelijke vragen CDA-fractie gemeenteraadsvergadering d.d. 18 april 2019 

De fractie van het CDA heeft de volgende schriftelijke vragen: 

 

Datalek SAVE 

Vorige week zijn wij opgeschrikt door het nieuws dat er een datalek met patiëntendossiers heeft 

plaatsgevonden bij Samen Veilig MN (SAVE), waar onze gemeente ook in participeert en taken voor 

ons uitvoert op het gebied van (jeugd)zorg en veiligheid. Het is helaas niet de eerste keer dat SAVE 

negatief in het nieuws komt en er onrust is ontstaan bij cliënten, inwoners en bestuurders over SAVE.   

Naar aanleiding van dit datalek zijn door andere gemeenten in de provincie reeds vragen gesteld, 

hebben gesprekken plaatsgevonden met het bestuur en zijn er Kamervragen gesteld over deze 

situatie.  

De fractie van het CDA heeft hierover de volgende vragen: 

1. Heeft het college actie ondernomen om onze inwoners in te lichten over het datalek en de 

gevolgen hiervan? Zo ja, welke; zo nee, waarom niet; 

 

2. Welke contacten heeft dit college gelegd met SAVE om deze situatie te bespreken en verdere 

privacymaatregelen te bewerkstelligen? 

 

 

Namens de fractie van het CDA,  

J.J. de Vor 

 


